
21. november 2012 

Nyt fra E/F Kajkantens bestyrelse                                               

Ejerforening Kajkantens bestyrelse har afholdt ordinært møde onsdag d. 7. november 2012. Følgende 

punkter blev drøftet: 

 Bestyrelsen har endnu ikke modtaget regnskabet for 3. kvartal. Datea kontaktes. 

 Det er blevet foretaget årsaflæsninger for vand og varme ultimo september. Det undersøges om 

der kan laves en ny årsaflæsning ved årsskiftet af hensyn til vand- og varmeregnskabet.  

 Der er aftalt et møde med JM d. 13/11-2012, hvor udbedringen af manglerne på 

fællesarealerne tjekkes og gennemgås.  

 Bestyrelsen har taget kontakt til rådgiver vedr. utæthederne ved vinduerne. 

 Bestyrelsen har modtaget og behandlet en henvendelse fra en beboer vedr. udseendet og 

lovligheden af skraldeskuret.  

 Bestyrelsen har modtaget en henvendelse fra Kajplads 24 vedr. glatførebekæmpelsen på 

rampen til parkeringskælderen. Bestyrelsen undersøger de juridiske forhold og laver en aftale 

med Kajplads 24. 

 Husorden uddeles til beboerne i Kajkanten.  

 Bestyrelsen har aftalt et møde med viceværten fra Ejendomsvirke. 

 Søndag d. 25. november kl. 16 tænder bestyrelsen juletræet og varmer gløgg m.v. Invitationer 

er uddelt.  

 Der indhentes i øjeblikket forskellige tilbud på små-projekter, som kan forbedre vores ejendom.  

 

 


